
Ad.p.2. Protokół Nr XXXVIII.2023 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu i po przegłosowaniu 
jednogłośnie przyjęty.
„Za" przyjęciem protokołu Nr XXXVIII.2023 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec.
Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że liczba radnych jest 
wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał.
W sesji udział bierze 13-tu radnych.

Posiedzenie odbyło się na sali posiedzeń Urzędu Gminy w Imielnie w godz. od 800 do 840- 
W posiedzeniu udział wzięli Radni Rady Gminy w Imielnie, Sołtysi Gminy Imielno oraz zaproszeni 
goście według list obecności stanowiących załączniki Nr 1, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Protokół Nr XXXIX.2023 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Imielnie 

odbytej w dniu 16 marca 2023 roku

Ad.p.4. Wójt Gminy, Pan Zbigniew Huk, poinformował zebranych, że powodem zwołania 
nadzwyczajnej sesji Rady Gminy jest zabezpieczenie w budżecie gminy kwoty 14 000, 00 zł, ponieważ 
w najbliższy poniedziałek odbędzie się podpisanie umów z wykonawcami dróg na terenie Gminy 
Imielno. Dodał również, że umowy te nie będą mogły być zawarte dopóki nie zostaną zabezpieczone 
środki na ten i kolejny rok.
Następnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2023 rok 
Nr XXXIX.305.2023 , szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Pani Urszula Sobczyk.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek obrad.
Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku obrad.
„Za" przyjęciem porządku obrad głosowało 12-tu radnych, 1 - „przeciw".

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,
2. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII.2023,
3. Przyjęcie porządku obrad,
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2023 rok Nr XXXIX.305.2023,
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2023- 
2030 NrXXXIX.306.2023,
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej lokalu 
użytkowego z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej Nr XXXIX.307.2023,
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej lokalu 
użytkowego z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej Nr XXXIX.308.2023,
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej 
gruntu Nr XXXIX.309.2023,
9. Sprawy różne,
10. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.p.9. W punkcie tym głos zabrał Radny Jan Zawada, który poinformował, że na terenie Gminy 
Imielno pracowała firma która miała udostępnić szybki internet. Radny Zawada poinformował, że 
złożył zapytanie do tejże firmy o przedłużenie sieci internetowej do wsi Karczunek, Rajchotka,

Ad.p.8. Z treścią uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej 
gruntu Nr XXXIX.309.2023, zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr XXXIX.309.2023 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.p.7. Z treścią uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej lokalu 
użytkowego z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej Nr XXXIX.308.2023, 
zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr XXXIX.308.2023 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.p.5. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 
2023-2030 Nr XXXIX.306.2023 omówiła szczegółowo Skarbnik Gminy Pani Urszula Sobczyk.
Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr XXXIX.306.2023 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Następnie z treścią uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr XXXIX.305.2023 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.

Ad.p.6. W punkcie tym Wójt Gminy, Pan Zbigniew Huk omówił kolejne uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej lokali użytkowych z przeznaczeniem na prowadzenie 
działalności gospodarczej oraz w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze 
bezprzetargowej gruntu.
Poinformował, że pierwsza uchwała dotyczy wynajmu Pani Wioletcie Czarneckiej 
na okres 5 lat lokalu użytkowego o pow. 55,70 m2 znajdującego się w Imielnie.
Następnie Wójt Gminy omówił uchwałę dotyczącą wynajmu Panu Karolowi Chołota
na okres 5 lat lokalu użytkowego o pow. 46,11 m2 znajdującego się w budynku położonym
w Opatkowicach Murowanych z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej, tj. sklepu 
spożywczo-przemysłowego.
Następnie poinformował, że kolejna uchwała dotyczy wydzierżawienia Pani Jolancie Jankowskiej 
na okres 5 lat nieruchomości o pow. 19,25 m2 z działki położonej w Imielnie z przeznaczeniem pod 
garaż samochodowy.
Następnie z treścią uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w drodze bezprzetargowej 
lokalu użytkowego z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej Nr XXXIX.307.2023 
zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poddał uchwałę pod głosowanie.
„Za" przyjęciem uchwały Nr XXXIX.307.2023 głosowało jednogłośnie 13-tu radnych.
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Dzierszyn jednak na to zgłoszenie to do tej pory nie uzyskał odpowiedzi i w związku z tym zapytał 
Wójta Gminy czy ta sprawa zostanie poruszona. Radny Zawada wyraził swoje niezadowolenie 
z powodu braku odpowiedzi ze strony tejże firmy.
Wójt Gminy, Pan Zbigniew Huk, poinformował że nie może odpowiadać za firmę ponieważ nie jest to 
firma wyznaczona przez Gminę Imielno do realizacji tego przedsięwzięcia, a jest to działanie 
komercyjne firmy, która wykonuje tzw. „kręgosłup” do sieci internetowej i rozbudowuje przyłącza 
głównej sieci internetowej w poszczególnych miejscowościach. Wójt Gminy poinformował o 
ewentualnym zapytaniu do firmy na jakim etapie są prace. Podkreślił jednak, że nie jest to od nas 
zależne.
Radny Stanisław Domagała zapytał czy w tym roku został przewidziany do realizacji chodnik w 
miejscowości Sobowice i czy zostały zabezpieczone na cel środki w budżecie Gminy.
Wójt Gminy poinformował, że temat ten został poruszony podczas wizyty Pana Dyrektora 
Kossakowskiego. Dodał również, że Powiat Jędrzejowski dostał dofinansowanie z Polskiego Ładu w 
kwocie 95% kosztów kwalifikowanych inwestycji, czyli 5% zostaje jako wkład własny i po wstępnych 
rozmowach te 5% będzie podzielone zarówno na Powiat Jędrzejowski jak i na gminę. Dodał również, 
że teraz należy czekać na rozstrzygnięcia przetargowe.
Radny Dariusz Cebulski poinformował, że w dalszym ciągu w remizie w Borszowicach nie pojawił się 
nikt w celu usunięcia awarii sieci elektrycznej, a zbliża się koniec gwarancji na tę usługę.
Wójt Gminy poinformował, że zostanie to sprawdzone.
Sołtys wsi Imielnica, Pan Tadeusz Grzelec, poinformował że kilka lat temu zostały czyszczone rowy 
przy drodze powiatowej w Imielnicy jednak nie do końca i na odcinku od posesji Pana Szczepańskiego 
do posesji Pana Świetlika podczas ulewnych deszczy ta woda się wstrzymuje. Ponadto poprosił 
o przedłużenie oświetlenia ulicznego.
Wójt Gminy poinformował, że złoży zapytanie do ZDP w Jędrzejowie jakie mają plany związane z tym 
rowem. Poinformował również że kwestia oświetlenia ulicznego jest zadaniem inwestycyjnym. 
Sołtys wsi Opatkowice Pojałowskie i Cysterskie, Pan Tadeusz Gabryś zapytał, czy jest możliwość 
poszerzenia zakrętu podczas budowy drogi w Opatkowicach Pojałowskich, ponieważ ten zakręt jest 
bardzo niebezpieczny.
Sołtys wsi Jakubów, Pan Jan Czarnecki poprosił o zamontowanie korytek odpływowych we wsi 
Jakubów.
Wójt Gminy poinformował, że zarówno kosztorysy jak i projekty prac zostały przyjęte i poprosił 
o rozwagę i nie dokładanie kolejnych prac, które nie będą mogły zostać zrealizowane z uwagi na 
rozstrzygnięte przetargi.
Radny Józef Świetlik zgłosił również potrzebę wyczyszczenia 
Pana Dziubińskiego w miejscowości Imielnica.
Sołtys wsi Dalechowy również zgłosił problem z internetem światłowodowym, który został 
pociągnięty tylko do połowy wsi Dalechowy.
Wójt Gminy poinformował, że postara się zasięgnąć informacji w tej kwestii.
Radny Stanisław Kukuryk i Radny Zbigniew Węglowski również poinformowali o niekompletnym 
rozciągnięciu linii światłowodowej w miejscowości Imielnica.


